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Side 2 af 2 

Spørgsmål 

Vil ministeren redegøre for, om der i den kommende rapport om en status over grænse-

handlen vil blive benyttet fremskrivning af tal fra år 2000 om udlændinges indkøb af "an-

dre varer" til at beregne grænsehandlen i dag? Vil ministeren i bekræftende fald ligeledes 

vurdere, om de tal fra ” Rapport om grænsehandel” fra år 2000 om udlændinges indkøb 

af "andre varer", der bliver fremskrevet for hver ny rapport, er tidssvarende og tilpas 

præcise for beskrivelsen af grænsehandlen i dag? 

 

Svar 

Grænsehandelsrapporten er under udarbejdelse, og jeg lægger vægt på, at arbejdet hermed 

sker efter de bedste faglige skøn og kriterier, samt at vi fra politisk side ikke forsøger at 

påvirke den faglige proces. 

 

Jeg er dog blevet informeret om, at den i spørgsmålet nævnte fremskrivningsmetode ikke 

ventes at finde anvendelse, samt at rapporten selvsagt vil inkludere udviklingen i grænse-

handlen mellem Danmark og Tyskland.  
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